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AMENDMENT FORM

Suggestion for a new Article 23 a

By Mr Barnier, Mr Vitorino, Mr O'Sullivan and Mr Ponzano:

Status : Members and Alternates

Article 23 a : The Court of Auditors

1. The task of the European Investment Bank shall be to contribute, by having recourse

to the capital market and utilising its own resources, to the balanced and steady

development of the common market in the interest of the Community, under the

coditions set by the Constitution and the Statute of the Bank. For this purpose the

Bank shall, operating on a non-profit-making basis, grant loans and give guarantees

which facilitate the financing of the following projects in all sectors of the economy:      

(a)  projects for developing less-developed regions; 

(b)  projects for modernising or converting undertakings or for developing fresh

activities called for by the progressive establishment of the common market, where

these projects are of such a size or nature that they cannot be entirely financed by the

various means available in the individual Member States; 

(c)  projects of common interest to several Member States which are of such a size or

nature that they cannot be entirely financed by the various means available in the

individual Member States. 

In carrying out its task, the Bank shall facilitate the financing of investment

programmes in conjunction with assistance from the Structural Funds and other

Community Financial Instruments.

2. The European Investment Bank shall have legal personality. The members of the

European Investment Bank shall be the Member States. 

The organs of the Bank, their composition and their operating methods are set out in

articles X to Y of Part II, as well as in the Statute of the Bank.
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Explanation :

The importance of the European Investment Bank makes it appropriate to mention this Union body

in Part I of the Constitution, as is done currently in the EC Treaty, following the presentation of the

Institutions and other bodies of the Union (Article 9 EC).

The amendment seeks to insert the essential elements of Articles 266 and 267 EC.
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FICHE AMENDEMENT

Proposition d’amendement pour un nouvel article 23 bis

Déposée par M. Barnier, M. Vitorino, M. O'Sullivan et M. Ponzano

Qualité : Membres et Suppléants

Article 23 : La Banque européenne d'investissement

1. La Banque européenne d'investissement a pour mission de contribuer, en faisant appel

aux marchés des capitaux et à ses ressources propres, au développement équilibré et

sans heurt du marché intérieur dans l'intérêt de l'Union, dans les conditions fixées par

la Constitution et les statuts de la Banque. À cette fin, elle facilite, par l'octroi de prêts

et de garanties, sans poursuivre de but lucratif, le financement des projets visés ci-

après, dans tous les secteurs de l'économie: 

a) projets envisageant la mise en valeur des régions moins développées; 

b) projets visant la modernisation ou la conversion d'entreprises ou la création

d'activités nouvelles appelées par l'établissement progressif du marché intérieur, qui,

par leur ampleur ou par leur nature, ne peuvent être entièrement couverts par les

divers moyens de financement existant dans chacun des États membres; 

c) projets d'intérêt commun pour plusieurs États membres, qui, par leur ampleur ou

par leur nature, ne peuvent être entièrement couverts par les divers moyens de

financement existant dans chacun des États membres. 

Dans l'accomplissement de sa mission, la Banque facilite le financement de

programmes d'investissement en liaison avec les interventions des fonds structurels et

des autres instruments financiers de l'Union.

2. La Banque européenne d'investissement est dotée de la personnalité juridique. Les

membres de la Banque sont les Etats membres.

Les organes de la Banque, leur composition et modalités du fonctionnement sont

définis aux Articles X à Y de la Partie II, ainsi que dans le statut de la Banque.
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Explication :

En raison de l'importance de la Banque européenne d'investissement, il convient de faire mention de

cet organe de l'Union dans la Partie I de la Constitution, comme cela est fait actuellement dans le

traité CE, immédiatement après la présentation des institutions et autres organes de l'Union (article

9 CE).

L'amendement vise à  reprendre l'essentiel des articles 266 et 267 CE


